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Anne Reese (Institutionen för musikvetenskap), Fredrik Tobin (Institutionen för arkeologi och 

antik historia), Arwen Jewell (Engelska institutionen), Sina Tezel (Institutionen för lingvistik 

och filologi) 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Christine Watson öppnade mötet.  

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

3. Fastställande av röstlängd 

 Röstlängden fastställdes.  

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

 Till justeringsperson valdes Hannah Bartonek.  

 

5. Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes.  

 

6. Meddelanden 

 a. Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

 Inga meddelanden.  

 

 b. Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

 Inga meddelanden.  

 



 c. Doktorandnämnden 

 På senaste mötet gavs en rapport från arbetet med rektorsvalet, där man nu  

håller på att sammanställa en lista över aktuella namn. Man diskuterade också 

frågan om doktoranders lönestegar och universitetets organisationsutredning.  

     Arbetsgruppen om doktoranders undervisningssituation har som tidigare 

rapporterats presenterat sitt arbete i Akademiska senaten, och Christine Watson 

som ingår i gruppen meddelade att man nu håller på med en skriftlig rapport.  

  

d. HSDU 

 Även på HSDU diskuterades doktoranders lönestegar, och det planeras ett öppet  

möte med facket. På mötet diskuterades också universitetets forsknings- och 

utbildningsstrategi.  

 

 e. Områdesnämnden 

 Inga meddelanden.  

 

 f. Nämnden för utbildning på forskarnivå, Språkvetenskapliga fakulteten 

Förändringar av de allmänna studieplanerna diskuterades, eftersom alla 

studieplaner måste göra konsekvensändringar. Rektors nya riktlinjer för 

forskarutbildningen diskuterades också, framför allt frågan om att underlätta för 

föräldralediga att fortsätta vara aktiva och hur man ska hantera 

tillgodoräknanden från avancerad nivå till forskarutbildningen.  

 

 g. Jämställdhetsgruppen 

 Inga meddelanden.  

 

 h. Doktorandombudsmannen 

Per Löwdin rapporterade att han varit på ett nationellt möte för forskar-

utbildningsnätverket där man bland annat pratade om handledarutbildning och 

3-årig forskarutbildning.  

  

i. Institutionerna 

 På Litteraturvetenskapliga institutionen har man haft diskussioner om  

lönestegen. På institutionen har tidigare funnits en praxis att nästan alla 

doktorander tagit ut en fil. lic. trots att detta inte står i den allmänna 

studieplanen. Istället har man kommit överens om att det är tiden som gäller. I 

samband med detta har en diskussion om retroaktiv löneökning uppstått.  

 

Historiska institutionen har haft kollegium med diskussion om bland annat 

doktoranders undervisning på institutionens kurser. Idag undervisar doktorander 

mycket lite. Institutionen menar att forskarutbildningen inte är en pedagogisk 

utbildning, trots att detta tas upp i rektors riktlinjer.   

 

Institutionen för lingvistik och filologi har tagit beslut om att aktiva doktorander 

får retroaktiv löneökning från och med förtydligandet av riktlinjerna i oktober 

2010. Det ska också utformas handledningsriktlinjer för institutionen, i vilka det 

framför allt ska framgå hur man ska göra när det inte fungerar. Institutionen har 

nyligen infört avancerad nivå i kinesiska, och en ny allmän studieplan i 

grekiska.  

  



j. SALT 

Hedvig Mårdh meddelar att SALT:s vetenskapliga ledare Britt-Inger Johansson 

efterlyser doktorandrepresentanter i styrgruppen.  

 

 k. Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Beslutet om rekryteringsgruppens rekommendation till professuren i svenska 

språket med inriktning mot sociolingvistik aktualiserade återigen 

doktorandrepresentanternas sammanställning av handledningsmeriter. Man 

sammanställde som tidigare handledningsmeriterna utifrån vad de sökande 

själva angett i sina ansökningar, men man skickade inte in detta som en akt utan 

använde det endast som arbetsmaterial.  

 

 l. Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

 Inget att rapportera.  

 

 m. Övriga meddelanden 

Vid HDR:s årsmöte den 24/5 ska förtroendeuppdrag inför nästa läsår väljas. 

Valberedningen består av Moa Ekbom och Tobias Berglund. 

 

7. HDR-symposium 

En föreläsning med Maria Ågren, professor i historia och tidigare gruppordförande i 

Vetenskapsrådet, kommer att ordnas den 25/5. Möjligen flyttas årsmötet till samma dag. 

Föreläsningen är öppen för alla doktorander vid båda fakulteterna.  

 

8. Övriga frågor 

Hedvig Mårdh lyfte frågan om skillnader mellan vad man har rätt till som doktorand med 

utbildningsbidrag eller lön. Till exempel har doktorander med utbildningsbidrag inte rätt till 

friskvårdspeng, och de får inte heller universitetets interna tidning Universen. Frågan 

diskuterades kort, och kan kanske tas med i verksamhetsplanen inför nästa år.  

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande Christine Watson avslutade mötet.  
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Ordförande  

Christine Watson 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet             Justeras 

Jannie Teinler                  Hannah Bartonek 


